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1. Informationsrunda 

Jörgen Nämner att produktionsföretagen går upp men köttproduktionen går ner. Att handla 
ekologiskt minskar i Sverige idag. Man går mer över till närodlat. För övrigt så behöver lantbruket 
mer kompetens.  

Rikard menar på att det byggs mycket bostäder runt Malmö. Det byggs däremot mindre i Sjöbo. 
Frågor kring detaljplanerad mark diskuterades. Finns en del villatomter i Sjöbo väst men det är viktigt 
att lägenhetsbygget i Bränneriet kommer igång. Saknar fler planer för Sjöbo. Vill inte att Sjöbo ska 
uppfattas visionslös. 

Carina berättade om de olika träffarna och arrangemangen i det kvinnliga nätverket men också all 
aktivitet i egna företaget. 

Johan pratade om utmaningarna med kompetensförsörjningen. 11 mars har arbetsmarknadsenheten 
ett möte med företagen och AF för att hitta sätt att arbeta på framåt med denna viktiga fråga. 
Tillsammans med LRF har man ett projekt på gång som heter ”mer mat fler jobb”. 

Fredric pratade om att det nu är ok med mountainbike på Skogssällskapets mark. Det skapas många 
nya leder och intresse för naturturism ökar. Han ställer frågan om Vombsänkan  - biosfärområde?  

Linnea, berättar om att man på bygglovssidan har fått många diskussioner kring ”vart vill vi”? För att 
hålla en högre service har man nu valt att starta med kvällsöppet vissa dagar i veckan.  

Cia, som representerar handeln, berättade att det är tufft för handeln på många vis. Många brottas 
med orimligt höga hyror. De befintliga handlarna jobbar dock på men man ser med oro på framtidens 
nyföretagare inom handeln. Kommer de att finnas? 

Kamilla berättar om att kommunen i samarbete med nyföretagarcentrum kör igång en starta eget 
utbildning. Nästa frukostmöte har upphandling på schemat, 24/3, ett ämne som många företagare 
har problem med. Hon informerade om att Sjöbomagasinet plockas bort under 2020 och ersätts med 
en sida i Skånska dagbladet 1g/månad. Hon berättade också om företagslotsens arbete. Det ska 
finnas en väg in för företagare. 

 

Nästa möte 27/4 kl 08.00 i Sessionssalen, kommunhuset 

 

Sjöbo – en plats vi skapar tillsammans 

Vid pennan 

Kamilla Danielsson 


